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La crisi ha triplicat el nombre de
persones en situació de pobresa al
Vallès. Així ho reflecteixen les
dades de la memòria anual de Cà-
ritas Diocesana, l’entitat que agru-
pa 123 parròquies de 54 munici-
pis del Vallès Occidental i del
Vallès Oriental.

Segons aquest informe, l’any
passat 70.000 vallesans van rebre
ajuda de la diòcesi, un 12,3% més
que durant el 2012 i el triple de les
que hi havia quan va començar la
crisi. Així doncs, des del 2009 l’en-
titat ha atès 300.000 ciutadans
del territori vallesà.

La secretària general i cap

d’Acció Social de Càritas Dioce-
sana a la regió, Pilar Taché, re-
corda que “la pobresa i l’exclusió
social són cada dia més intenses,
extenses i properes”, cosa que
els ha fet tornar a pràctiques més
assistencialistes.

Per tal de reduir el nombre de
persones greument afectades per
la crisi, Càritas Diocesana està tre-
ballant en la creació d’una em-
presa d’inserció laboral especia-
litzada en feines domèstiques i
atenció a les persones grans per
permetre cotitzar a aquells que
d’altra manera no podrien trobar
feina. A més, també volen crear un
Observatori de la Pobresa al te-
rritori, ja que, com apunta Taché,
“s’ha de preveure el que pot aca-
bar passant amb tots els joves que
no tenen feina i amb el col·lectiu

d’entre 45 i 60 anys en la matei-
xa situació”.

LA POBRESA VALLESANA
Segons l’informe de Càritas, el
58,8% dels vallesans atesos són fa-
mílies amb fills, el 18,2% són fa-
mílies monoparentals i el 23,8%
persones que viuen soles. L’atur
és un element determinant de l’ex-
clusió que sovint se suma a les
problemàtiques amb l’habitatge.
De fet, si l’any 2009 les persones
ateses en atur representaven el
55%, actualment aquest col·lectiu
ja suma el 70%. El president de
Càritas Diocesana, Salvador
Obiols, assegura que “els seus
usuaris són els últims dels últims
de la societat i mai no podran re-
cuperar-se”, cosa que els preocu-
pa enormement.

» L’any passat Càritas va atendre 70.000 vallesans, un 12,3% més que durant el 2012 i el triple que el 2009
» El perfil de la pobresa al Vallès és el d’una família amb fills amb els seus membres a l’atur

Pamela Martínez
VALLÈS

REDACCIÓ4L’Ajuntament de
Ripollet ha renovat el seu con-
veni anual de col·laboració amb
la Parròquia de Càritas del mu-
nicipi.

Mitjançant aquest acord, el
consistori atorga una subvenció
de 3.600 euros per contribuir
amb les actuacions que fa
aquesta entitat envers les per-
sones en situació de pobresa i
necessitat. “Les tasques que fa
Càritas amb els ciutadans del
nostre municipi són fonamen-
tals i per això l’Ajuntament vol
seguir col·laborat amb ells”, as-

segura l’alcalde de Ripollet,
Juan Parralejo.

Els diners de la subvenció
serviran, entre altres coses, per
comprar aliments de primera
necessitat que es distribueixen
entre les famílies de Ripollet
amb més dificultats econòmi-
ques. A més de la quantitat eco-
nòmica, l’àrea de serveis socials
de l’Ajuntament explica que tre-
balla en plena coordinació amb
Càritas per tal d’actuar de forma
més eficaç amb aquests col·lec-
tius més desafavorits i aconse-
guir bons resultats.

Ripollet recolza la tasca de
Càritas amb 3.600 euros

Des del 2009 el nombre d’atesos per Càritas al Vallès ascendeix a les 300.000 persones. Foto: Arxiu

Tres vegades més pobres
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Menys de 10 dies. El nou 9N s’a-
costa i a mesura que aquest “pro-
cés de participació ciutadana”, tal
com l’ha definit la Generalitat, és
a tocar, es van coneixent nous de-
talls del seu funcionament.

La infraestructura per al des-
envolupament d’aquesta jorna-
da de mobilització dels ciuta-
dans de Catalunya serà de  6.695
meses repartides en 1.317 locals
de participació en 942 munici-
pis, amb una participació de
40.000 voluntaris, segons ha
anat desgranant en els darrers
dies la vicepresidenta del Go-
vern, Joana Ortega. La majoria
d’aquests punts de participació
se situaran en instituts de se-

cundària, ja que aquests centres
d’ensenyament són propietat
de la Generalitat. El mateix go-
vern es va posar en contacte amb
els directors dels instituts mit-
jançant una carta per tal de ga-
rantir la màxima col·laboració. 

La jornada començarà a les
9 del matí i finalitzarà a les 8 del
vespre, que és el mateix horari
que en unes eleccions oficials,
però, tot i que en un primer mo-
ment el president de la Genera-
litat, Artur Mas, va parlar de
“consulta”, la vicepresidenta Or-
tega va evitar en tot moment
aquesta paraula durant les di-
verses rodes de premsa on ha
anat informant dels detalls d’un
procés participatiu que encara el
compte enrere. 

I és que tot i ser la Generali-
tat l’encarregada d’organitzar
tot el dispositiu, el nou 9N no és

un procés electoral oficial del
qual se’n derivi un mandat de-
mocràtic i també presenta dife-
rències amb l’anterior 9N, que
era una consulta no referendària.
A diferència del primer, aquest
9N no tindrà un cens de votants
previ, sinó que la gent s’haurà
d’inscriure al mateix moment
d’efectuar el vot al punt de vo-
tació assignat. Qui no pugui vo-
tar el mateix dia 9 podrà fer-ho
en alguna de les delegacions te-
rritorials de la Generalitat entre
el 10 i el 25 de novembre.

ON ES POT ANAR A VOTAR?
Des de fa pocs dies, tothom que
vulgui ja pot consultar, a través
del web www.participa2014.cat,
quin punt de votació se li ha as-
signat. Només en les primeres
quatre hores, 201.501 persones ja
ho havien fet.

Compte enrere per al nou 9N
» Hi haurà una infraestructura de 6.695 meses repartides en 1.317 locals de participació de 942 municipis
» Tothom que vulgui ja pot consultar, a través del web www.participa2014.cat, el lloc on ha d’anar a votar

Albert Ribas
VALLÈS ORIENTAL

REDACCIÓ4El Consell d’Estat
va aprovar dijous passat el dic-
tamen a favor d’impugnar el nou
9N. La comissió permanent d’a-
quest òrgan assessor va prendre
la seva decisió per unanimitat,
tal com ja va fer amb la impug-
nació de la llei de consultes i el
seu decret de convocatòria. L’en-
demà, el govern espanyol va
aprovar la impugnació del nou
9N davant el Tribunal Consti-
tucional i entre demà i dijous
aquest òrgan abordarà la qües-
tió. Si admet a tràmit l’escrit, la
‘consulta’ –o els actes que esti-
guin impugnats– quedaran for-
malment suspesos. 

La decisió d’impugnar el
nou 9N va provocar la reacció de
la classe política catalana que
tira endavant el procés i també
de la societat civil.  “Digui el que
digui l’Estat, el 9N tothom amb
la papereta davant el col·legi
electoral”, va afirmar Carme
Forcadell, presidenta de l’ANC.

Els partits sobiranistes van
fer pinya per votar sí o sí i arri-
bar fins al final del procés par-
ticipatiu. En aquest sentit, van
demanar al Govern que no s’a-
rronsi davant la probable sus-
pensió i faci possible la ‘consul-
ta’, on, segons el CEO, el Sí-Sí
s’imposaria amb el 49,4%.

Forcadell: “Digui el que digui
l’Estat, tothom a votar”

El nou 9N serà una nova oportunitat perquè els catalans expressin la seva voluntat política. Foto: ANC
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Hi ha durant aquests dies una
gran confusió, i es pregunta què
s’ha de fer, quina posició s’ha de
prendre davant cada moment en
què es presenten noves condi-
cions en el camí cap a la inde-
pendència. Primer, caldria acla-
rir que la independència no és la
finalitat: encara que sigui el re-
curs sine qua non, fa falta per
arribar a un nou Estat català. 

El 9N no s’acabarà el món,
hem d’anar cremant etapes. É́s
continuar mantenint la iniciativa
davant Madrid i que ells vagin a
remolc i fer-los anar de bòlid.
Això no té preu. Es farà el ridícul
o serà el triomf de la demo-
cràcia? Al temps, si van a votar
més de dos milions de catalans.
Si ens neguen el dret a decidir, no
ens podran treure la voluntat de
decidir: aquí rau la nostra força.
No entrarem en les legalitats, és
la voluntat d’un poble i ho de-
mostrarem votant. És el projecte
de construir un nou estat, sense
les rèmores del passat. 

Si es pensen a la capital es-
panyola que no deixant votar els
catalans ens retirarem a les ca-
sernes d’hivern, van llestos. Ens
diuen que estem en un estat de-
mocràtic i constato fefaentment
que no és veritat. La Transició
ha estat una enganyifa i Franco
ho va deixar tot “atado y bien
atado” Ens diuen que els de la V
són un ramat d’ignorants enga-
nyats i els del 12-O són una colla
d’espavilats ben informats. Re-
sumint: El 9N ha de ser una festa
ciutadana. Després eleccions,
plebiscitàries o com en diguin,
constitució del Parlament i de-
claració unilateral d’indepen-
dència. Finalment, referèndum
d’aprovació, o no, del nou estat.

4Obstacles
per Jordi Lleal

#Principis&Valors#Decidirem #Corrupció

4Connectivitat escolar sota zero
per David Rabadà 

Segons la premsa, la principal
contradicció que està generant
soroll i una lleugera desmoti-
vació dins de les files sobira-
nistes rau en el debat sobre
què va primer, la DUI (Decla-
ració Unilateral d’Independèn-
cia) o les negociacions amb
Madrid. La DUI  hauria de de-
rivar d’un mandat clar, resultat
d’unes eleccions plebiscitàries
on les formacions  que s’hagu-
essin presentat als comicis amb
el punt explícit de “proclamar la
independència de forma unila-
teral” obtinguessin la majoria
absoluta. Per tant, pels seus
partidaris seria contradictori
ajornar-ho.

A l’altre extrem de la “unitat
d’acció sobiranista”, els post
autonomistes malden per ex-
haurir totes les possibilitats de
negociació, tot i saber d’antuvi
la resposta negativa que vindrà
de Madrid (només a efectes
del “què diran” les instàncies in-
ternacionals). Tant aquests com
els primers es pretenen hereus
d’uns comicis plebiscitaris que
ens haurien de donar major
legitimitat. He de dir que, d’en-
trada, no m’entusiasma aquest
procediment electoral, ni per la
primera opció  ni per la segona.
Posats a trobar contradiccions,
tot el “procés” és un contra-
sentit, atès que l’executem man-
cats de llibertat nacional. De fet,

mai m’he amagat que preferei-
xo la capacitat d’influència pe-
dagògica que neix d’enfrontar-
nos a les prohibicions  espa-
nyoles. No m’agrada haver de
gestionar electoralment la “to-
lerància relativa” que el govern
espanyol pugui consentir-nos,
envers les nostres votacions, la
plebiscitària inclosa. Això és
perquè, al meu entendre, totes
les formes d’autodeterminació,
en un context de dominació
estrangera, són una fal·làcia.

Digueu-me passat de moda,
i ja sé que aquest escrit tindrà
poca transcendència pràctica
(almenys inicialment), però tro-
bo més lògica l’autodetermina-
ció  de facto, prèvia a la inde-
pendència formal.  Autodeter-
minació és l’acció d’una col·lec-
tivitat humana per decidir el seu
destí polític. Ja m’explicareu
com  pot dur-se a terme, doncs,
sense ser prèviament lliures!  Si
estem condicionats –manipu-
lats– pels mitjans propagan-
dístics d’ocupació i mediatitzats
pel respecte dels autonomistes
a les lleis de l’opressor, ens
manca la neutralitat necessària
per a un fet de tanta transcen-
dència. 

Per tant, tot acte d’autode-
terminació  s’hauria de dur a
terme en un marc de llibertat,
és a dir, amb  independència
prèvia i efectiva.

per Manel Fantassin

4L'ou o la gallina?

Fa més de vint anys que im-
parteixo classes a secundària i
veig cada dia que jo sóc secun-
dari. Ens van dir fa uns anys
que els sistemes informàtics
millorarien la tasca escolar,
que la telemàtica agilitzaria la
burocràcia educativa i que l’e-
ra digital esdevindria la revo-
lució a les aules, però des del
començament d’aquelles re-
formes, cada professor ha ha-
gut d’apuntar les notes de cada
alumne de Batxillerat igual
que als anys 70: a mà. 

Aquest trimestre, però, la
cosa ha anat a pitjor. Ara cada
tutor ha hagut d’omplir cada
butlletí de cada alumne i de
cada matèria amb les notes
escrites a mà. El motiu? Que el

suport informàtic del Depar-
tament d’Ensenyament, el Saga
i auxiliar, ha tornat a presentar
dificultats en alguns centres.
Des del departament, després
de molts anys de queixes, es
respon sovint que és un pro-
blema de pressupost, però el
tema ve de molt abans de la cri-
si, quan les vaques ens deien
que eren grasses. En el fons és
un tema de programació de
software, i no pas d’haver de
comprar més ordinadors nous. 

Em pregunto doncs el se-
güent: ¿No serà tot plegat fal-
ta de voluntat d'alguns mem-
bres del departament o manca
de capacitat d'alguns dels seus
experts? Prego una solució i no
més respostes.

@perejp: Vull felicitar el Consejo de Es-
tado espanyol per convertir una coste-
llada en un referèndum en tota regla.
Votarem!

@cristina_pardo: El PP veta la compare-
cencia de Rajoy sobre unas pocas cosas
que no nos gustan, cometidas por esas
personas por las que usted se interesa.

@jrdgnr: "Sense educació no hi ha art i
sense memòria no hi ha justícia". Molt gran,
Savall, renunciant al Premi Nacional de
Música.
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La Plataforma Cerdanyola sen-
se Abocadors afirma que el di-
pòsit de residus Elena no s’ha
clausurat fins ara perquè no
s’han pogut controlar els pro-
blemes de dispersió de gasos i li-
xiviats. Els antiabocadors fan
aquesta afirmació després
d’haver revisat la documentació
que els ha facilitat l’Agència de
Residus de Catalunya.

Des de Cerdanyola sense
abocadors asseguren que aques-
ta documentació, que ells ma-
teixos van reclamar, està in-
completa i afirmen que s’ha do-
nat una situació de descontrol al
dipòsit, ja que s’estan emetent
gasos i generant lixiviats amb els
que no comptaven. Això ha pro-
vocat que des de 2011, quan va
entrar l’última bala de residus al

dipòsit, no s’hagi pogut clausu-
rar. L’entitat explica que du-
rant aquest mateix any 2014 ha
estat quan l’empresa Puigfel,
encarregada de la gestió del di-
pòsit, ha presentat a l’Agència de
Residus el projecte de la segona
fase de la clausura, tres anys des-
prés del previst. Abans no s’ha
pogut fer perquè, segons Rosa
Guallar, membre de Cerdanyo-
la sense Abocadors, “en la do-

cumentació rebuda es reconeix
que hi ha hagut més emissions
de gasos de les esperades perquè
les aigües pluvials estan en con-
tacte amb els residus”.

La plataforma exigeix a l’ad-
ministració local que protegei-
xi la seva població davant l’a-
menaça d’emmalaltir amb in-
fraestructures com aquesta i
que plantin cara a les institu-
cions supramunicipals.  

L’abocador Elena de Cerdanyola. Foto: Axiu

Els antiabocadors alerten de la
contaminació del dipòsit Elena
» Un document de l’Agència de Residus de Catalunya reconeix que
l’abocador ha generat més emissions de gasos de les esperades 

La Marató de sang recull 
més de 200 donacions

SOLIDARITAT4Cerdanyola ha
tornat a mostrar la seva solida-
ritat. I és que 205 ciutadans es
van apropar al Teatre Ateneu per
aportar el seu granet de sorra a
la Marató de sang de la setmana
passada.

El banc de Sang i Teixits ha
fet un balanç molt positiu d’a-
quests resultats, ja que tot i que
finalment només 205 persones
van poder donar la seva sang, en
total van ser 228 les que ho van
voler intentar.

Del total dels donants, 120
van ser dones i 108 homes. En
aquesta ocasió, els ciutadans
d’entre 45 i 54 anys van ser els
més solidaris, per contra els més
joves (d’entre 18 i 24 anys) van

ser els que menys donacions
van fer.

La regidora de Salut pública,
Maria Reina, ha agraït la parti-
cipació dels donants i ha recor-
dat que “una vegada més, Cer-
danyola ha demostrat la seva so-
lidaritat vers la resta de ciuta-
dans”.

Per poder donar sang cal te-
nir entre 18 i 65 anys i no cal es-
tar en dejú. No obstant això, si
l’estat de salut de la persona és
bo, s’accepten donants de fins a
70 anys. A més, cal complir uns
certs requisits, com pesar més de
50 quilos i estar en bones con-
dicions físiques. En cas de dub-
te, un metge valora si és possible
o no la donació.

SOCIETAT4Una vegada més els
veïns del barri de la Farigola tor-
nen a reclamar més vigilància
policial als locals d’oci del polí-
gon Polizur i denuncien man-
cances de transport urbà al ba-
rri. Així li han fet saber els re-
presentants de l’Associació de
Veïns de La Farigola a l’alcalda-
ble per ICV, Jordi Miró, i el re-
gidor del grup municipal d’ICV-
EUiA a l’Ajuntament de Cer-
danyola, Marc Guillamon.

Segons els veïns de la Fari-

gola, la proximitat del barri amb
la zona d’oci nocturn del muni-
cipi fa que la inseguretat ciuta-
dana sigui major que a la resta
de barris i que els caps de set-
mana augmenti el vandalisme.
Els veïns recorden que aquesta
no és una problemàtica nova i
exigeixen que s’augmenti la pre-
sència policial a la zona del po-
lígon Polizur. 

Però aquesta no és l’única
reivindicació dels residents a la
Farigola, ja que també demanen

una millor comunicació amb la
resta de la ciutat, a través del
transport urbà. Segons l’asso-
ciació de veïns, aquesta man-
cança dificulta la interacció dels
residents del barri amb altres
punts de Cerdanyola i, espe-
cialment, l’accés als diferents
serveis que ofereix la ciutat.

Per altra banda, malgrat que
no tenen res en contra de la
construcció de les pistes de ten-
nis i pàdel a la zona, consideren
que hi ha serveis més necessaris.

Equipaments | Comencen els canvis a la Biblioteca de ca n’Altamira
L’operatiu d’identificació i trasllat del fons bibliogràfic de la Biblioteca ca n’Altamira a la nova biblioteca

central ja ha començat. Per això, durant el mes de novembre la sala infantil de ca n’Altamira romandrà
tancada i només estarà oberta al públic la planta baixa de l’edifici. A partir del desembre la biblioteca

tancarà definitivament les seves portes fins a la inauguració de la nova Biblioteca Central de Cerdanyola.

Redacció
CERDANYOLA

La Farigola exigeix més policia

El barri de la Farigola demana més presència policial. Foto: Google Maps
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Façana del Ajuntament de Cerdanyola. Foto: Arxiu

El TSJC diu que l’aprovació dels
pressupostos del 2012 és il·legal

POLÍTICA4El regidor i portaveu
del grup municipal d’ICV-EUiA,
Santi Cayuela, ha renunciat a
l’acta de regidor de l’Ajuntament
de Cerdanyola per motius per-
sonals.

La renúncia es va fer efectiva
en el darrer ple municipal, cele-
brat dijous passat. Cayuela pateix
problemes de salut que al juliol
passat ja el van obligar a tras-
passar les seves competències.
Maria Reina va assumir el càrrec
de portaveu del grup municipal
i Marc Guillamon la gestió de les
delegacions del Pla estratègic de
la ciutat, Contractació, Compres
i Activitat Econòmica. En principi
el seu lloc l’hauria d’ocupar Jor-
di Miró, següent en la llista del
2011 i alcaldable d’ICV-EUiA. 

Cayuela deixa 
de ser regidor per
motius personals

ENSENYAMENT4Cerdanyola
acull el projecte Teixint Xarxes,
una iniciativa adreçada als alum-
nes de tercer de secundària de
tots els instituts públics i dues es-
coles concertades, amb l’objectiu
d’educar per la pau i la no-vio-
lència. A través d’aquesta inicia-
tiva, els educadors ensenyaran als
alumnes a analitzar les causes i
les possibles alternatives en di-
ferents situacions de conflicte, els
educaran en la multiculturalitat,
el respecte al medi ambient i el
consum responsable.

Segons el president de la Uni-
versitat de la Pau, Arcadi Olive-
res, el primer que haurien de
transmetre els educadors als in-
fants, als quals va adreçat aquest
projecte, és tenir “un desenvo-
lupat sentit crític. És a dir, no
creure’s tota la informació que re-
ben, vingui de qui vingui”.  

Cerdanyola educa
per la pau i la 
no-violència 

La Sala Contenciosa Adminis-
trativa del Tribunal Superior
de Justícia de Catalunya (TSJC),
ha donat la raó al Grup Munici-
pal Compromís per Cerdanyola
i estima que l’aprovació del
pressupost del 2012 incomplia
els requisits de terminis legals.

Compromís per Cerdanyola
(CxC) va denunciar que l’equip
de govern havia portat al ple els
pressupostos del 2012 sense
que els grups municipals dis-

posessin, en el termini mínim le-
galment establert (dos dies
abans del Ple), de la documen-
tació completa per poder ana-
litzar-la, fonamentar la seva
opinió i les seves propostes i, per
tant, poder exercir el seu dret de
participar en el debat i establir
el seu vot.

Ara, el TSJC dóna la raó a
CxC i recorda a la seva sentèn-
cia que “els regidors han de
controlar el correcte funciona-
ment de la institució local” i
que “aquest és un servei que han
de prestar a la ciutadania per la
seva condició de representats
populars. Per tant, han de dis-

posar de la informació necessà-
ria per poder fer les seves apor-
tacions”.

Des de CxC han celebrat la
decisió del TSJC i han recordat
que amb aquesta acció es va vul-
nerar el seu dret i deure de fer la
seva tasca d’oposició. A més, re-
marquen que “l’expedient no
hi era i això fa que ara no sabem
si el que es porta a aprovació
coincideix amb els últims esbo-
rranys que se'ns van fer arribar”.

CxC assegura que, tot i que
“no saben les repercussions que
tindrà la sentència, com a mínim
posa al seu lloc al govern muni-
cipal”.

Redacció
CERDANYOLA
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L’Ajuntament de Barberà, con-
juntament amb el Comitè d’Em-
presa Municipal, la Federació
d’Associacions de Veïns i Veïnes
de Barberà del Vallès, entitats
socials, esportives i culturals
del municipi, “condemnen, re-
butgen i repulsen” uns pam-
flets “difamatoris” contra un
treballador de l’Ajuntament que
ha distribuït el partit local de
Plataforma per Catalunya (PxC).

L’Ajuntament explica que
va rebre per part de PxC una pe-
tició per tal de realitzar la reco-
llida d’aliments solidària “sense
cap vinculació amb l’entrellat so-
cial del municipi”. Des del con-
sistori se’ls va denegar la sol·li-
citud perquè “ja hi ha establer-
ta una organització, amb coor-
dinació ciutadana, que s’ocupa

d’aquest tema”. Se’ls va comu-
nicar que ja s’estava treballant
en aquesta línia i que les reco-
llides d’aliments es fan de ma-
nera continuada amb la impli-
cació de totes les entitats socials,
“convidant-los a participar-hi”.

La resposta de PxC va ser, en
la data que havien sol·licitat fer
la recollida, la distribució d’uns
pamflets amb una fotografia del
responsable municipal que els
havia respost a la sol·licitud amb

paraules “absolutament foras-
senyades, de dubtosa legalitat i
ofensives”, segons el comuni-
cat municipal, un fet que consi-
deren un “assetjament”.

En declaracions a Línia Va-
llès, fonts de PxC expliquen que
van editar els pamflets per “po-
sar en coneixement dels ciuta-
dans” la discòrdia i remarquen
que ells tenen “prioritats” dife-
rents pel que fa als beneficiaris
de les recollides d’aliments.

Façana de l’Ajuntament de Barberà. Foto: Arxiu

Barberà, contra “l’assetjament” 
de PxC a un funcionari local
» Ajuntament i entitats condemnen els pamflets “difamatoris”

»  PxC diu que volia “posar en coneixement dels ciutadans” la discòrdia

Montserrat Carulla diu adéu
als barberencs al Municipal

CULTURA4Montserrat Carulla
és una de les actrius més cone-
gudes i estimades del teatre ca-
talà, però amb 84 anys es retira
i la setmana passada es va aco-
miadar del públic barberenc
amb la seva obra Iaia! al Teatre
Municipal Cooperativa.
Iaia! és la història d’una àvia

perepunyetes que, de vegades,
fuma porros per les migranyes i
el mal d’ossos; que beu litres
d’orxata i que, quan no en té,
obliga el seu nét a baixar a la bo-
tiga regentada per pakistanesos
de sota de casa a comprar-ne
més. Una senyora que coneix to-
tes les marques de moda perquè

navega per Internet; que fa ser-
vir l’Ipad amb la mateixa agilitat
que un adolescent i que boicoteja
la vida sentimental del seu nét.

Aquesta comèdia familiar va
més enllà de l’escenari, ja que
l’autor i director de l’obra és
Roger Peña, fill de Montserrat
Carulla, i el jove actor Aleix
Peña és el seu nét a la vida real.

Montserrat Carulla assegura
que “ha gaudit molt amb la seva
feina, però que arriba un mo-
ment que, abans que et facin
fora, doncs surts amb dignitat”.
L’actriu no descarta el cine, ni la
televisió, però diu que ara vol
“viatjar, llegir i, sobretot, badar”.

POLÍTICA4Divendres 24 d’oc-
tubre, més de 100 persones van
omplir la sala Salvador Allende
de la Biblioteca Municipal de
Barberà per tal de conèixer la
proposta que es llençava amb el
nom Canviem Barberà. L'acte,
conduït per l'actor barberenc
Fermí Casado, va començar
amb la projecció d'un vídeo i va
servir per explicar les línies ge-
nerals d'un procés que, segons
els fundadors de Canviem Bar-
berà, “es vol construir de ma-

nera col·lectiva amb els ciuta-
dans”.

Aquesta iniciativa es defineix
com un grup de veïns implicats
al teixit social que vol iniciar un
procés amb protagonisme ciu-
tadà per retornar el protago-
nisme polític a les persones.
Un dels membres del projecte,
Fidel González, afirma que “es
vol assegurar que és un procés
transparent, inclusiu i demo-
cràtic, en el qual tota la pobla-
ció del municipi se senti convi-

dada i tingui el mateix pes a
l’hora de prendre decisions”.

Canviem Barberà té com a
reptes “dotar-se d'unes regles de
joc comunes, prioritzar objectius
i estratègies, dissenyar un dis-
positiu per repensar la ciutat i
un codi ètic per assegurar que
els representants públics estan
al servei de la ciutadania”.

Aquest projecte començarà
a funcionar el 15 de novembre
amb una assemblea oberta a la
Torre de’n Gorgs.

Urbanisme | Dos mesos més d’obres a l’Avinguda Tibidabo
Les obres de l’Avinguda Tibidabo acabaran abans de finals d’any. El projecte de millora del carrer, 

que s'ha realitzat en diversos trams de forma esglaonada per tal d’evitar les molèsties al veïnat de la 
zona, es basa principalment en l’arranjament i ampliació de voreres, adequació dels passos de 

vianants per fer-los més accessibles i eliminació i soterrament de línies aèries de serveis, entre altres.

Redacció
BARBERÀ

Neix l’entitat Canviem Barberà

Presentació de Canviem Barberà. Foto: Mikel Trigueros
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Intervenen la plantació més
gran de marihuana del país 
» La Guàrdia Civil desmantella tres naus industrials del municipi 

i decomissa unes 12.000 plantes que pretenien ser venudes a Europa

El Poll Foll celebra el seu 15è
aniversari amb una gran festa

FESTA4Una gran festa d’ani-
versari. Això és el que va viure el
municipi fa dos diumenges. El
Poll Foll, la bèstia dels diables de
Ripollet, complia 15 anys i ho va
celebrar amb tots els ciutadans
a la Plaça del Molí i a la plaça
Pere Quart amb la Mostra te-
màtica de Foc de Catalunya.
Aquesta trobada, que buscava
ser un aparador de la cultura ca-
talana, va comptar amb la pre-
sència de 25 bèsties d’arreu del
país i la col·laboració de diferents
entitats del poble i els voltants.

El matí va començar amb la

cercavila dels Trabucaires de
Ripollet, que celebraven el seu
setè aniversari i que va comptar
amb la presència de colles de Sa-
badell, Llinars i santa Coloma de
Gramenet, entre altres.

Durant el matí també es va
celebrar una Fira Cultural Ca-
talana, sardanes, ball de gitanes,
gegants i casteller, tot acom-
panyat amb una bona botifa-
rrada popular. 

La festa va acabar a la tarda
amb els diables i la cercavila de
les bèsties, que van omplir de foc
i de color tot el municipi.

Ripollet congela les taxes, 
els impostos i els preus públics
ECONOMIA4El govern de la
ciutat ha decidit congelar les
taxes, els impostos i els preus
públics per l’any 2015. Així es va
acordar al darrer ple ordinari del
municipi.

Segons la regidora d’Hisen-
da, Imma Viera, “normalment
s’utilitza l’índex de preus al con-
sum (IPC) de setembre per a
l’actualització de les ordenances
fiscals, i com que enguany
aquest valor és negatiu (-0,2%),
hem decidit congelar impostos,
taxes i preus públics”. 

A part d’aquesta congelació
dels impostos, la regidora tam-

bé assegura que modificaran i
simplificaran “les condicions
d’accés a les bonificacions de l’I-
BI de les famílies nombroses i el
tràmit que han de fer les perso-
nes majors de 65 anys, jubilats
o pensionistes que tinguin dret
a l’exempció de la taxa d’es-
combraries”. De fet, a partir
d’ara, aquests ciutadans no hau-
ran de demanar l’exempció cada
any, ja que se’ls renovarà de ma-
nera automàtica.

Per altra banda, també s’han
inclòs bonificacions en l’impost
de circulació per a vehicles hí-
brids i elèctrics.

L’Ajuntament fa millores en la
gestió del Cementiri Municipal
EQUIPAMENTS4El Cementiri
Municipal de Ripollet també
s’està adaptant a les noves tec-
nologies. I és que s'estan digi-
talitzant totes les dades de les
quals es disposa a l'Ajuntament,
tant pel que fa als ciutadans
que reposen al cementiri com als
propietaris i legitimaris de drets
de les diferents sepultures.

En aquests moments, s'està

treballant en una segona fase
d'actualització de la base de da-
des, procedint a identificar els ti-
tulars de drets dels nínxols. Tot
seguit, es contactarà amb les
persones que s'han presentat a
les dependències municipals
per tal que aportin tota aquella
documentació que considerin
oportuna per justificar la titula-
ritat dels drets de la sepultura. 

Ensenyament | Les escoles canvien un dels seus dies de festa
Els centres educatius de Ripollet han canviat, com a molts altres municipis, un dels dies

de lliure disposició de l'any 2015. Així, en lloc del dimarts 26 de maig serà el dia 2 de juny.
Aquest canvi es deu a la modificació de la festa local aprovada al passat ple de setembre

que establia que es realitzaria el dilluns 25 de maig i que ara serà el dia 1 de juny. 

La Guàrdia Civil ha desmantellat
al municipi la plantació més
gran de marihuana detectada
fins ara a Catalunya. En total,
s’han intervingut 12.000 plantes
d’aquesta droga, que estava a cà-
rrec d’una organització inter-
nacional i que es pretenia vendre
a diferents països europeus.

Les plantes es cultivaven a
tres naus industrials de Ripollet,
que segons la Guàrdia Civil dis-
posaven d’una gran quantitat
d’aparells d’aire condicionat,
ventiladors i focus utilitzats per
accelerar el creixement de les
plantes i afavorir l’increment de
la producció. Durant el registre,
els agents van constatar que el
comptador de la llum estava
manipulat i es calcula que la
banda hauria defraudat 60.000
euros en electricitat.

L’operació per desmantellar

aquesta plantació, batejada com
Oscaphone, s’ha desenvolupat de
manera simultània a Barcelona
i Osca i també ha permès desar-
ticular una organització dedica-
da al robatori de botigues de te-
lefonia mòbil. 

Els agents han detingut 10
persones, set veïnes de Sabadell
i la resta de Terrassa, Badia del
Vallès i Barcelona. Els detin-
guts estan en llibertat amb cà-
rrecs per presumptes delictes

de tràfic d’estupefaents, elabo-
ració i cultiu de drogues i de-
fraudació de fluid elèctric.

El Coronel Barreiro, cap de la
comandància de la Guàrdia Ci-
vil, explica que es tracta d’una
“operació interessant, perquè
va començar com un treball nor-
mal de policia judicial i s’ha aca-
bat convertint en un cas de dro-
ga d’àmbit internacional i en la
intervenció més gran que s’ha fet
mai a Catalunya”.

Redacció
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Plantes de marihuana decomissades. Foto: Guàrdia Civil
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El malestar dels comerciants de
la comarca va fer que la setma-
na passada PIMEC Comerç Va-
llès Occidental organitzés un de-
bat per parlar sobre la implan-
tació del macrocentre comercial
Westfield a Cerdanyola del Vallès
i les repercussions que pot re-
presentar en el comerç de pro-
ximitat del territori en el qual han
participat una quarantena d’as-
sociacions de comerciants. 

El president de PIMEC Co-
merç Vallès Occidental, Jaume
Maranges, va posar de manifest
el gran volum de centres comer-
cials que hi ha a la comarca i va
cridar a “la unitat i la necessitat de
demanar als municipis accions de
suport i proteccionisme”, argu-
mentant que “davant de la situa-
ció econòmica actual i la baixada

de consum, no té cap sentit cre-
ar més oferta al consumidor ge-
nerant competència al petit co-
merciant i, en aquest sentit, no-
més calen polítiques de suport al
petit comerç i estratègies dirigi-
des a potenciar el consum als ba-
rris i als municipis”. 

PIMEC Comerç creu que l’o-
bertura i ampliació de grans su-
perfícies comercials està afec-

tant el petit comerç de proximi-
tat i posant en perill de forma in-
directa les associacions de co-
merciants de la ciutat de Barce-
lona. 

Al debat també va ser-hi pre-
sent el director general de Co-
merç, Josep M. Recasens, que va
destacar la seva voluntat de “pro-
tegir el petit comerciant i el mo-
del de comerç català”. 

Debat sobre el macrocentre comercial. Foto: PIMEC

PIMEC Comerç debat sobre 
el macrocentre comercial

» La patronal demana als municipis que protegeixin el petit comerç
» PIMEC creu que no té sentit crear oferta quan no hi ha demanda

El món econòmic premia els
emprenedors i la constància

CERDANYOLA4Més de 500 re-
presentants del món econòmic i
social de Cerdanyola i la comar-
ca es van reunir a la III Nit de
Cerdanyola Empresarial, un acte
que va estar dedicat al reconei-
xement de les empreses consoli-
dades, però també als joves em-
prenedors. 

Una prova d’això és que
Mysnoc, una empresa amb
menys de 10 dies d’existència, va
ser la guanyadora de la Beca Ro-
tary per a l'emprenedoria jove.
Aquesta nova empresa ha realit-
zat una aplicació per a dispositius
mòbils de gestió de dades i con-
tactes. Un dels responsables del
projecte, Daniel Pastrana, afirma

que Mysnoc “canvia el paradig-
ma de la gestió de contactes, ja
que suposa tenir les dades al
núvol constantment actualitzades
i amb la possibilitat d'oferir in-
formacions diverses”.

L'acte va ser un punt de tro-
bada dels agents econòmics i
socials de la ciutat i va servir per
fer contactes empresarials, però
també va comptar amb la pre-
sència de responsables de l'ad-
ministració. La vicepresidenta
de la Generalitat, Joana Ortega,
va donar esperança als empre-
nedors quan va afirmar que  la re-
cuperació “té accent català” i que
es fonamenta “en l'economia
productiva i el talent humà”.

BARBERÀ4Prop de 20.000 per-
sones van visitar els més de 50
expositors que va oferir la da-
rrera Fira del Comerç de Barberà
del Vallès. L’objectiu d’aquesta
fira és mostrar la gran diversitat
comercial i professional de la
ciutat, que després de 10 edi-
cions  ja s’ha convertit en un re-
ferent a tot Catalunya.

La mostra, a més dels expo-
sitors dels comerciants, va comp-
tar amb diferents activitats com
balls, música, tallers esportius i

una passarel·la de moda infantil
i d’adults, entre altres.

Una de les novetats d'en-
guany ha estat la zona de Chill out
que va tenir molt bona acollida,
on els visitants van poder degus-
tar diferents còctels i copes pre-
parades per a l'ocasió, així com
passar una estona de relaxació i
de reunió amb amics o família.

Altre espais dels quals es va
poder gaudir va ser la zona d’au-
tomoció, enguany amb una mos-
tra no tan sols de vehicles d’o-

casió si no de cotxes d’últim
model que han portat a la fira
una representació del sector de
Barberà del Vallès.

Com cada any, la Fira del co-
merç va comptar amb el seu
concurs de carpes que organit-
za Barberà Comerç Urbà. En
aquesta ocasió, el primer premi
va ser lliurat a l'establiment El
Rincón de Chiki, el segon a l’es-
tabliment de moda masculina,
Alfonso Ortega, i el tercer a la lli-
breria El Desván del Lector.

Empreses | Més de 200 persones al Fòrum Vallès Innova 
Més de 200 persones es van reunir la setmana passada al Fòrum Vallès Innova, que es va portar a terme 

al Centre de Negocis Nodus Barberà. La cita, que va comptar amb la presència d’empreses, agents econòmics i 
socials, universitats i centres tecnològics, va tenir la innovació com a fil conductor. L’objectiu d’aquest fòrum era

reforçar la competitivitat de les empreses i orientar les polítiques públiques cap al foment de la innovació. 

Redacció
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Èxit de la desena Fira del Comerç
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S’esgota el temps. La Federació
Catalana d’Handbol (FCH) s’en-
fronta a la seva possible des-
aparició abans que finalitzi
aquest any si no soluciona el seu
litigi amb l’Ajuntament de Cer-
danyola pel tema del poliespor-
tiu Guiera, i ja ha urgit el con-
sistori vallesà a negociar.

La FCH va agafar una mica
d’aire el passat 15 d’octubre,
quan el jutjat del mercantil nú-
mero 6 de Barcelona va desesti-
mar la impugnació que va de-
manar l’Ajuntament sobre el
conveni de creditors i el pla de
viabilitat presentat per la fede-
ració amb el vistiplau de l’ad-
ministrador concursal –cal re-
cordar que la federació fa un any
que esà en concurs de credi-
tors–, un conveni que garantiria

el futur de la FCH. El consistori
cerdanyolenc va anunciar poc
després que estudiaria recórrer
aquesta decisió judicial per veu-
re si “els interessos de Cerdan-
yola resulten lesionats”. 

En aquest sentit, el passat di-
lluns dia 20 d’octubre un cente-
nar de persones es van concen-
trar davant de l’Ajuntament sota
el lema “Catalunya vol hand-
bol” per demanar el consistori

que no torni a demanar la im-
pugnació del conveni i el pla de
viabilitat de la FCH. 

Mentrestant, la FCH ha
anunciat que s’està intentant po-
sar en contacte amb l’Ajuntament
per negociar, sense èxit. Entre al-
tres, la federació demana la me-
diació del Govern i reobrir con-
verses amb Bankia i l’Institut
Català de Finances per buscar
una fórmula de pagament.  

Manifestació del 20 d’octubre passat. Foto: Ajuntament

L’handbol català pressiona 
l’Ajuntament per negociar
» El consistori estudia recórrer la sentència que desestima 
la impugnació del pla de viabilitat de la Federació d’Handbol

Tres medalles per al Patinatge
Cerdanyola a la Final Interclub
CERDANYOLA4El Club Pati-
natge Artístic Cerdanyola
(CPACV) va organitzar la Final
Interclub el passat cap de set-
mana del 18 i 19 d’octubre, on va
aconseguir tres medalles –un or
i dues plates–. A més, els pati-
nadors del club participants en la
competició van assolir grans re-
sultats que van vorejar els podis. 

Judith Martin va guanyar la
medalla d’or en Figures Obliga-
tòries categoria B, mentre que
Naiara Barranco va quedar en

segona posició a la mateixa mo-
dalitat, però a la categoria De-
butants. Gemma López, per la
seva banda, va ser segona a
Lliure Certificat, aconseguint
d’aquesta manera la classificació
per a la Copa Catalana de mit-
jans del mes de novembre a Al-
cover, Tarragona. 

El certamen va comptar amb
la participació de 65 clubs de Ca-
talunya i 240 patinadors distri-
buïts en 4 blocs. Tota una festa
del patinatge català.  

Redacció
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Judith Martín a dalt de tot del podi. Foto: Toni Pérez / CPACV

La força de l’hoquei barberenc

L’entitat barberenca compta amb prop de 200 jugadors. Foto: Ajuntament

Ripollet | Campionat d’Espanya de Patinatge
El Pavelló Municipal d’Esports acollirà els pròxims dies 7 i 8 de 

novembre la celebració del 64è Campionat d’Espanya de Patinatge 
Artístic de categoria aleví. Aquest esdeveniment l’organitza el 

CPA Ripollet, amb la col·laboració de l’Ajuntament del municipi. 

BARBERÀ4La Unió Esportiva
Hoquei Barberà va presentar
els seus equips per a la present
temporada el passat divendres 17
d’octubre a les instal·lacions es-
portives municipals Maria Re-
verter. 

L’entitat barberenca ha acon-
seguit enguany cobrir per com-
plet les línies de competició amb
equips de totes les edats, des dels
més petits de l’escola esportiva
fins als sèniors. En concret, el
club comptarà aquesta nova

temporada amb una desena de
conjunts, formats per uns 200
jugadors.

A l’acte hi va ser present el ti-
nent d’alcalde d’Esports, Ignacio
Navarro, i el president de l’enti-
tat, Isidre Fargas, que es va
mostrar “satisfet de la bona sa-
lut” del club i, sobretot, dels
equips base. “Mantenir l’escola
esportiva és vital per poder se-
guir endavant amb l’entitat”, va
assegurar Fargas durant la pre-
sentació. A més, Fargas va apun-

tar al fet que “és molt més fàcil
que els joves practiquin bàs-
quet o futbol” que no l’hoquei, fet
que fa encara més important
mantenir l’escola.

L’equip insígnia del club, el
sènior que juga a Primera cata-
lana, afronta enguany una tem-
porada on no renuncia a l’ascens,
una possibilitat plausible. Pel
que fa a l’equip sènior femení, en-
guany ha començat una nova
temporada on buscarà el retorn
a la Primera catalana. 
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Garantir la continuïtat de les
empreses viables i afavorir el re-
lleu generacional. Aquest és l’ob-
jectiu del programa Reempresa,
impulsat a la provincia per la Di-
putació de Barcelona. 

A través d’aquesta iniciativa,
els propietaris d’empreses en
funcionament tenen l’oportu-
nitat de cedir a altres empre-
nedors la seva activitat quan la
deixen per jubilació o altres
motius. Els que es fan càrrec
d’aquests negocis són reem-
prenedors que troben en aquest
programa una via amb garanties
d’èxit, gràcies al suport dels
tècnics dels 35 Centres Locals de
Serveis a les Empreses (CLSE)
de les comarques de Barcelona.

Els beneficis d’aquesta ini-
ciativa –que va engegar fa uns
anys Cecot i que ha amplificat la
Diputació de Barcelona– s’es-

tenen a tota la societat, ja que
s’evita la pèrdua d’empreses
viables i es garanteix el mante-
niment de llocs de treball que,
d'una altra manera, es perdrien. 

Per portar a terme aquest
servei, la Diputació ha format

60 tècnics municipals que s’en-
carreguen d’assessorar i aju-
dar gratuïtament en tot el pro-
cés, tant a les persones que ce-
deixen el seu negoci com als re-
emprenedors. 

Així mateix, el projecte es
complementa amb dues guies
informatives –una enfocada als

empresaris i l'altra per als em-
prenedors– i un portal web
(www.reempresa.org) que re-
cull tota la informació sobre el
procés de traspàs, que permet
sol·licitar assessorament i que
esdevé un mercat transparent a
Internet on trobar l'oferta i de-
manda d'empreses.

XIFRES D’ÈXIT
Fins aquest mes de juny, un to-
tal de 75 empreses i comerços
han estat cedits, cosa que ha su-
posat la salvació de 277 llocs de
treball a la demarcació barcelo-
nina, amb una inversió que ha
sobrepassat els tres milions
d’euros. Pel que fa al conjunt de
Catalunya, el programa ha per-
mès salvaguardar 180 empreses,
amb una inversió total de gai-
rebé nou milions d’euros.

Els experts de la Diputació
de Barcelona i de Cecot tenen
l’objectiu d’arribar a un total de
212 traspassos de negocis i ope-
racions d’èxit de Reempresa
fins a l'any 2015.

Rellevar emprenedors, salvar negocis
» El programa ‘Reempresa’ facilita el relleu generacional i garanteix la continuïtat d’empreses que funcionen
» Els Centres Locals de Serveis a les Empreses, coordinats per la Diputació, han aconseguit 75 casos d’èxit

Redacció
CERDANYOLA

Serveis Història | Els orígens del programa ‘Reempresa’
El programa Reempresa va arribar a Catalunya de la mà de Cecot l’any 2010, però ja existia des de feia

alguns anys a la resta de països europeus. De fet, a través d’aquest projecte França ha aconseguit 
evitar el tancament de prop de 150.000 empreses. Amb l’ajuda del Departament d’Economia i Finances

de la Generalitat, Cecot va engegar una iniciativa que va convertir Catalunya en pionera a l’Estat.  

ECONOMIA4El programa Re-
empresa ha tingut una molt
bona acceptació per part de
tots els municipis en els quals
s’ha posat en marxa. 

El centre de Promoció Eco-
nòmica i Comerç de Sabadell ha
estat el que més casos d’èxit ha
registrat, en comptabilitzar-ne
16 des de l'any 2012 quan va
arrencar el conveni entre la pa-
tronal vallesana i la Diputació

de Barcelona. El segueixen Gra-
nollers Mercat, amb 11 casos;
Fundació Tecnocampus Mata-
ró Maresme, amb vuit; Foment
de Terrassa, amb set; i Procor-
nellà, amb cinc. 

Durant aquest any, els cen-
tres amb més activitat de re-
emprenedors són el de Mollet
del Vallès, el de Molins de Rei,
el de Badalona, el de Sant Cugat
del Vallès i Granollers Mercat.

Les comarques més actives

S’evita la pèrdua

d’empreses viables

i es garanteix el

manteniment de

llocs de treball

Un total de 75 empresaris han cedit a altres emprenedors la seva activitat quan l’han deixat per jubilació o altres motius. Fotos: BCN Content Factory
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AGENDA MENSUAL
DIVENDRES 7 DE NOVEMBRE
21:00 RIPOLLET Afterplay. L’obra representa una

trobada fortuïta de dos personatges de dues
obres diferents de Txèhov. Dirigida per Imma
Colomer, amb Fina Rius i Toni Sevilla.  / Tea-
tre Auditori del Mercat Vell.

FINS AL 29 DE NOVEMBRE
17:00 BARBERÀ Control Doblecheck. Exposició

que promou les relacions sexuals i afectives
sanes i igualitàries en la població jove. Es fa
incidència en els hàbits que poden crear vio-
lència en les relacions. / La Roma. 

FINS AL 28 DE NOVEMBRE
10:00 RIPOLLET. Nobles i cavallers entre dos mo-

narques. Aquesta exposició es proposa re-
construir els principals esdeveniments d'u-
na conflagració determinant en la història del
nostre país. / Centre Cultural.

DIVENDRES 14 DE NOVEMBRE
21:00 CERDANYOLA Nits d’astronomia: Torna

el mite de Perseu. Sessions d’iniciació a l’ob-
servació d’estels, constel·lacions i altres cos-
sos celestes. Preu: 5,10 euros. Cal inscripció
prèvia. Inclou un petit refrigeri. / Centre
d’educació ambiental de Can Coll. 

FINS AL 30 DE NOVEMBRE
19:00 RIPOLLET Taller de cuina. Activitat pen-

sada per facilitar el dia a dia de la nostra tau-
la tenint en compte una bona alimentació. S’a-
prendran noves idees de fer àpats saludables
per a tota la família. / Centre Cultural de Ri-
pollet.

DIUMENGE 9 DE NOVEMBRE
11:00 CERDANYOLA Contes i llegendes de Sant

Martí. Sessió conta contes en la qual s’expli-
caran les diferents aventures que va viure Sant
Martí. Activitat adreçada a famílies amb
nens. / Museu de Ca n’Ortadó.

DIVENDRES 7 DE NOVEMBRE
18:00 BARBERÀ Hora del conte per a menuts:

el cuc i la cuca. Activitat a càrrec de Mon Mas.
Per a nens d’entre sis mesos i tres anys. Afo-
rament limitat. / Sala Salvador Allende.

DIVENDRES 7 DE NOVEMBRE
16:45 RIPOLLET 64è campionat d’Espanya

Aleví de Patinatge. Obertura del campionat
i competició del programa curt. Amb la par-
ticipació de patinadors de diferents regions
espanyoles amb un total de 78 patinadors.
/Pavelló Municipal d’esports Joan Creus.

CULTURA INFANTIL ESPORTSTALLERSEXPOSICIONS

RIPOLLET. Interpretat per Jose Luis
Ruiz, aquest espectacle és una visió
imaginativa de com aconseguir les co-
ses, del desig d’experimentar i jugar,
d’entretenir-se pel camí. Una evasió a
un món on poder-se perdre. A càrrec
de La Güasa Circo Teatro. / Teatre Au-
ditori Mercat del Vell.

Móbil
Espectacle infantil

Dm. 9 de novembre a les 18:00

CERDANYOLA Exposició per descobrir
la sexualitat a l’antiga Roma, des de
la República fins al segle IV i en la que
es poden veure peces de diferents
museus de Catalunya i reproduccions
de pintures i textos llatins eròtics. / Mu-
seu i Poblat ibèric de Ca n’Oliver.

El sexe a l’època romana
Fins al 23 de novembre a les 10:00 

CERDANYOLA L’humorista del Para-
mount Comedy enceta nova temporada
i ho fa a Cerdanyola amb el seu es-
pectacle de Er Maiker. Un monòleg ple
d’humor que traurà les rialles de tots
els espectadors. Preu: 9 euros / Sala
Acme.

Er Maiker
Dv. 7 de novembre a les 22:30

CERDANYOLA. Amb 27 edicions dis-
putades, és la cursa més popular, an-
tiga i multitudinària de Cerdanyola.
El seu perfil gairebé pla i la seva dis-
tància (8 quilòmetres) la converteixen
en una festa de l'atletisme popular. /
ZEM  de Fontetes.

Cinc Milles nocturnes
Ds. 15 de novembre a les 18:30 
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